
Správa Rady školy SS Nižná za rok 2023 

V období do 24. 03. 2023 rada školy pracovala v nasledovnom zložení: 
1. Žufová Zuzana     - zástupca rodičov  
2. Knaperková Zuzana                 - zástupca rodičov 
3. Marek Kadrliak     - zástupca rodičov 
4. Mgr. Ľubica Lešňovská        - zástupca pedag .pracovníkov 
5. Bc. Mária Garbiarová      - zástupca pedag. pracovníkov 
6. Anna Pažitková                   - zástupca nepedag. zamestnancov  
7. Mgr. Ľuboš Berešík                   - zástupca zriaďovateľa  
8. Jozef Straka                  - zástupca zriaďovateľa 
9. Mgr. Jana Boráková    - zástupca zriaďovateľa  
10. Ing. Jaroslav Rosina                   - zástupca zriaďovateľa 
11. Šimon Jozef Šimánek    - zástupca žiakov 

od 24. 03. 2023 rada školy pracovala v nasledovnom zložení: 
12. Žufová Zuzana     - zástupca rodičov  
13. Knaperková Zuzana                 - zástupca rodičov 
14. Marek Kadrliak     - zástupca rodičov 
15. Mgr. Ľubica Lešňovská        - zástupca pedag .pracovníkov 
16. Bc. Mária Garbiarová      - zástupca pedag. pracovníkov 
17. Anna Pažitková                   - zástupca nepedag. zamestnancov  
18. Mgr. Miroslava Abrmanová           - zástupca zriaďovateľa  
19. Mgr. Jana Boráková     - zástupca zriaďovateľa 
20. Ing. Jaroslav Rosina    - zástupca zriaďovateľa  
21. MUDr. Peter Šaško                   - zástupca zriaďovateľa 
22. Pavol Glejtek     - zástupca žiakov 

Zhodnotenie uplynulého  obdobia 2023  

 Rada školy pracovala podľa plánu práce a zasadnutí dopredu 10 dní s doručenou 

pozvánkou, ktoré boli členom  Rady školy zaslané na mailové adresy.   Dôležité schvaľovacie 

procesy sa uskutočnili „per rollam“ mailom. 

Rada školy sa stretla 2 krát a 1x per rollam 

Prvé zasadnutie konané dňa 24. 05. 2023, ktoré začalo kontrolou uznesenia. 

➢ Odporúča: 1.  Študentom zo Školského parlamentu aj naďalej pozývať na zasadnutia   

pedagogických pracovníkov, vedenie školy, prípadne rodičov podľa potreby a záujmu.  

➢ Ukladá:  

1. Školskému parlamentu znovu sa spolupodieľať na výzdobe priestorov 

kultúrneho strediska a obecného úradu. Ide najmä o práce žiakov ŠUP a taktiež 

informácie činnosti školy a ŠP.  

Podľa informácie Mgr. Medveckého, vestibul OÚ je priebežne inovovaný a kancelária 

starostu bola doplnená obrazmi našich žiakov. 

Vzápätí prebehlo hodnotenie jednotlivých činností podľa úsekov a programu zasadnutia. 

Z množstva hodnotení vyberám: 

- čo do hodnotenia úspešne zvládnuté maturitné a záverečne skúšky, 

- množstvo súťaží, ktorých sa zúčastnili naši žiaci až na celoslovenskej úrovní, 

- spolupráca s 92 firmami, v ktorých sú naši žiaci na odbornom rozvoji, 

- nedostatočne financovaná školská jedáleň, hlavne zastaranosť strojov na varenie, 

- pestrá aktivita žiakov na školskom internáte, 

- účelne využité  hospodárenie s prostriedkami Združenia technického a vedeckého rozvoja 

Oravy, 

- napriek nedostatočnému financovaniu školskej jedálne škola nebola v strate, 



- množstvo aktívnych krúžkov, ktorých sa zúčastňujú naši žiaci ubytovaní na školskom 

internáte.  

- naďalej prebieha duálne vzdelávanie s MTS s.r.o. Krivá,  

- prebehli školské kolá súťaží Zenit, mladých elektronikou Skills Slovakia KIA, odkiaľ 

naši žiaci postúpili do vyššieho kola,  

- pripravil sa XVII ročník súťaže Odborných vedomostí a praktických zručností žiakov,  

- zúčastňujeme sa Dňa otvorených dverí Žilinskej univerzity v Žiline,  

- taktiež prezentácie Inovatívnych technológií pre stredné školy v Dolnom Kubíne,  

- realizujeme vzdelávania pre MOV a odborných učiteľov,  

- pripravujeme rôzne súťaže, odborné stáže, školenia, Burzy povolaní...  

Rada školy v uznesení 1/2023 

➢ Zobrala na vedomie a schválila: 

a) Správu o činnosti Rady školy za rok 2022. 

➢ Schvalila: 

1. Plán výkonov denné štúdium na školský rok 2024,/2025   počtom 8 hlasov, 

SOŠT  -    Mechanik elektrotechnik       4 triedy 97 žiakov z toho 3 MTS Krivá 

   Elektromechanik -silnoprúdová technika   1 trieda   20 žiakov 

ŠUP    -      Grafický dizajn             1 trieda   17 žiakov 

➢ Odporúčila:  

1. Informovať rodičov prostredníctvom Rodičovskej rady, aby sa žiaci 

odhlasovali zo stravy. 

➢ Ukladá: 

1. Žiackej školskej rade navrhnúť zástupcu z radov žiakov do RŠ. 

Dňa 04. 09. 2023 bol prerokovaný návrh na pedagogickej rade Spojenej školy a vyjadrenie sa 

k zmene školských vzdelávacích programov 2023/2024  Spojenej školy, Hattalova 471, 027 43 

Nižná  

Po  hlasovaní e-mailom „per rollam“ členovia Rady školy dňa  28. 09. 2023 schválili zmenu 

školských vzdelávacích programov v školskom roku 2023 /2024.   

Stanovisko:  "za"      10  hlasov   

 „zdržal sa“ 1 hlas 

Dňa 25.10.2023 sa konalo 2 zasadnutie rady školy na ktorom bolo prijaté  uznesenie . 

➢ Schvalila: -Vyjadrenie Rady školy k vyhodnocovanej správe 

   -Plán externého štúdia 2024/2025  

SOŠT -  2683 H 11 elektromechanik-silnoprúdová technika externé štúdium  1 trieda   30 

žiakov 

➢ Odporučila: 

 1/  ŽŠR prispievať do školského časopisu a pomáhať tak pri jeho tvorbe. 

➢ Uložila:   

1. Vedeniu SŠ  na základe výzvy od zriaďovateľa Žilina,  vykonať voľby do RŠ 

pri SŠ v Nižnej z radov pedagogických a nepedagogických zamestnancov 

Riaditeľ školy Ing. Roman Javorek v skrátenom čítaní predniesol Výročnú správu 

školy za kalendárny rok 2022, ktorá bola zaslaná členom rady školy v elektronickej podobe.  

Ing. Kozáčiková, PaedDr. Tomaga -informovali prítomných, že aj v tomto šk. roku boli 

všetky ŠkVP inovované. Pre žiakov I. ročníkov SOŠT a ŠUP vytvorili nové učebné plány. 

Menila sa aj časová dotácia hodín predmetoch a ročníkoch, podľa požiadaviek vyučujúcich. 

Predmet CIS, ktorý bol z druhého ročníka presunutý do prvého a v predmete ZAE bola znížená 

dotácia z 5 na 3 vyučovacie hodiny do týždňa, aby sa tak vytvoril priestor práve na CIS. 

Presunutím predmetu MIT z III. do II. ročníka vznikol priestor na nové predmety 

(elektromobilita pre autoelektronikov, alternatívne zdroje energie pre energetikov...). Rovnako 



bol upravený aj počet hodín na odbornom výcviku (prvý ročník – 6 hod, druhý r. zo 7 na 6 hod. 

a vo štvrtom sa počet zvýšil zo 16 na 17 hod). Aj tu boli aktualizované učebné osnovy, 

zakomponované nové trendy v priemysle a požiadavky firiem. 

PaedDr. Tomaga doplnil informáciu o Autoelektroniku, kde pre tretí ročník boli UO 

doplnené kalibráciou systému ADAS, Programovanie a riadenie CNC strojov/Priemyselná 

automatizácia, kde v treťom ročníku pribudlo programovanie systému Beckhoff a Osobné 

počítače, počítačové siete (Informačno-mediálne technológie), v treťom ročníku pribudli 

základy programovania v Pythone, Internet veci (IoT).   

 Zmeny nastali aj na ŠUP v ŠkVP 3D dizajn, kde na základe požiadaviek učiteľov 

odborných predmetov na digitálne technológie a kompozičnú vizualizáciu bol vytvorený nový 

učebný plán začínajúc prvým ročníkom. Z projektu Talentovaná mládež sa podarilo zakúpiť 

3D tlačiareň, ktorá výrazne pomáha pri výučbe.  

Mgr. Medvecký informoval prítomných o priebehu prijímacích skúšok na našu školu, 

počte prihlásených a prijatých žiakov. V krátkosti tiež priblížil kritériá na jednotlivé 

organizačné zložky SŠ (SOŠT a ŠUP), ako aj skutočnosť, že na učebný odbor 2683 H 11 

elektromechanik – silnoprúdová technika, sú žiaci prijímaní bez skúšok. 

Riaditeľ školy, Ing. Javorek, oboznámil s aktuálnym stavom čerpania financií, so situáciou po 

zvýšení nákladov na energie, ako aj prestavbou odborných učební a dielní, (svojpomocne 

a zadarmo) a s maximálnym úsilím najmä majstrov OV, údržbárov a odborných učiteľov. 

Napriek tomu, skonštatoval, sme jedna z mála škôl, ktoré sú takto vybavené a vybudované. 

Zároveň aj touto cestou poďakoval všetkým, ktorí sa o to zaslúžili. Dňa 12.12.2023 bol na našej 

škole Deň otvorených dverí. Informoval prítomných o projekte IROP, ktorý prebehol na našej 

škole a v súčasnosti čakáme na materiálno-technické zabezpečenie. Dal na schválenie Rade 

školy plán výkonov externého štúdia pre školský rok 2024/2025 pre SOŠT v odbore 2683 H 11 

elektromechanik-silnoprúdová technika. 

Starosta obce Ing. Rosina vyzdvihol veľmi dobrú spoluprácu SŠ s Obecným úradom a 

pripomenul aktivity, ktoré môžeme spolu zdieľať a zúčastňovať sa na nich, ako je napr. 

Nižnianska osmička – festival krátkometrážnych filmov, kde na propagácii pracovala aj naša 

ŠUP-ka. Poďakoval aj za pravidelné dopĺňanie informácií o činnosti školy vo vestibule OÚ. 

Žiak Pavol Glejtek priblížil prítomným priebeh volieb do RŠ z radov žiakov, zloženie, 

podstatu tejto organizácie, ako aj jej činnosť v tomto školskom roku. ŽŠR pracuje v počte 17 

žiakov a jej metodikom je PaedDr. Šimková Ivona. Sympatický je najmä široký záber 

pôsobnosti Školského parlamentu. 

V diskusii sa doplnili viaceré informácie,  tento rok nám do rozpočtu školy na jej rozvoj 

neprišli žiadne financie a čakáme na už spomínané projektové dotácie. Zatiaľ si všetky úpravy 

a vybavenie samofinancujeme,  

-Bc. Garbiarová pripomenula zástupcom rodičov, že voľby do RŠ sa budú musieť v blízkej 

dobe opakovať, nakoľko boli zvolení len dvaja náhradníci, čo pri častej výmene je 

nedostatočné,  

-Ing. Javorek požiadal Ing. Rosinu o možnosť poskytnúť priestor na pripojenie voltaického 

zariadenia, čo by sme mohli požívať ako učebnú pomôcku (modul) o ktorej údržbu sa budeme 

starať. Ten mu odpovedal, že v súčasnej dobe také priestory, ani zariadenia nemáme. 

Rada školy hľadala možnosti vzájomnej komunikácie nielen medzi zamestnancami, 

ale aj medzi žiakmi a ostatnými subjektmi, ktoré s ňou spolupracovali. 

V Nižnej dňa 12.02.2024              Bc. Mária Garbiarova  

Predsedníčka rady školy 
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